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Förslag till färdplan klimatneutralt Gävle 2035 
 
 
Ambitionen om en bättre miljö är lovvärd och ett konkret och riktat arbete ska ske där så är 
möjligt för att informera, påverka och bidra till att en grön omställning kan ske. Denna 
omställning får dock inte vara påtvingad genom åtgärder som riskerar att driva upp 
kostnaderna för kommunens verksamheter eller kostsamma nyinvesteringar för de företag 
som ska delta i kommunala upphandlingar. Det innebär även att verksamheterna i 
kommunen får ännu fler riktlinjer att förhålla sig till vilket driver på en redan tung 
arbetsbörda.  
 
Näringslivet i kommunen behöver frodas, att i ett läge med pandemin ställa krav som 
riskerar att få ytterst lite påverkan på miljön men kommer driva upp kostnaderna kan inte 
anses vara rimligt. I grunden behöver också politiseringen av upphandlingar som görs i 
kommunal regi göras med viss tveksamhet. Att med politiska verktyg påverka 
upphandlingsprocessen allt för mycket kan inte vara i medborgarnas intresse då följden blir 
högre skatteuttag eller omfördelning från andra verksamheter för att täcka de ökade 
kostnaderna. 
 
Näringslivet och medborgare har i hög grad en ambition att göra en grön omställning, de 
måste dock tillåtas att göra det i den takt som deras förutsättningar inom ekonomi och 
organisation tillåter.  
 
Det är därför nämndens förslag att kommunstyrelsen inte föreslår kommunfullmäktige att 
anta färdplan klimatneutralt Gävle 2035.
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